
Informatieve/technische vragen D66 Goirle naar aanleiding van het Raadsvoorstel grootschalige 

energieopwekking van 21 augustus 2018  

Naar aanleiding van het Raadsvoorstel grootschalige energieopwekking van 21 augustus 2018, 

besproken tijdens de oordeelsvormende vergadering van 11 september 2018, heeft de fractie van 

D66 nog de volgende vragen aan het college: 

1. Is de afspraak uit de regiodeal Hart van Brabant Energieneutraal dat “ten minste 25% van de 

opbrengsten ten goede moet komen aan de omgeving” van toepassing op initiatieven voor 

grootschalige energieopwekking in de gemeente Goirle? 

2. Wil het college initiatieven voor grootschalige energieopwekking die voor 100% door 

commerciële projectontwikkelaars worden uitgevoerd toestaan in de gemeente Goirle? 

3. Hoe gaat het college de conclusies uit de quick-scan energietransitie Goirle van de rekenkamer, 

als die wordt uitgevoerd, verwerken in het raadsvoorstel grootschalige energieopwekking in 

Goirle? 

Namens fractie D66 Goirle, 

Janneke van den Hout 

Goirle, 28-9-2018 


